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Sēde atklāta plkst.15.00 

1.maija iela 80, Malta, Maltas pagasts, Rēzeknes novads. 

 

Sēdi vada: 
Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs  Igors Sorokins. 

  

Sēdi protokolē: 

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās  padomes sekretāre Margarita Anča. 

 

Piedalās:  

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes  locekļi :Valentīna Miklaševiča, Arvīds 

Anževs, Arita Barovska, Nadežda Dudareva, Margarita Anča, Igors Sorokins. 

 

Pieaicinātās personas:  
 

1) Maltas pagasta Kultūras nama vadītāja Agnese Fadejeva. 

 

Sēdes darba kārtībā: 

1. Maltas pagasta kultūras dzīve - 2025.gadā plānotie pasākumi un problēmas (Agneses 

Fadejevas izklāsts). 

2. Nākamās sēdes datuma un laika noteikšana. 

 

 

1. Par Maltas pagasta kultūras dzīvi 
 

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs  I.Sorokins iepazīstina ar 

Maltas pagasta kultūras nama vadītāju Agnesi Fadejevu, kura tika uzaicināta piedalīties 

konsultatīvās padomes sēdē. Konsultatīvā padome vērsās  ar lūgumu, lai kultūras nama vadītāja 

izskaidro, kā tiek organizēta un plānota pasākumu organizēšana Maltas pagastā. 

A. Fadejeva pastāsta padomei, kādi pasākumi ir ieplānoti 2025.gadā, par kultūras nama 

informācijas izplatīšanu pagastā un apkārtnē ar afišām, kā arī publikācijas interneta vietnēs. 

Kultūras nama vadītāja informē par pasākumu apmeklētāju 18+ ierobežojumiem un galdu 

noformēšanu- ēdiena iegādes iespējas. 

Nobeigumā A.Fadejeva un konsultatīvās padomes locekļi pārrunā Lielās talkas pasākuma 

organizēšanas vietas izvēli.  

Padome (Igors Sorokins, Valentīna Miklaševiča, Arita Barovska,  Nadežda Dudareva, 

Arvīds Anževs, Margarita Anča) nolemj: 

  1.)Informēt un uzdot jautājumu Daigai Mičenko - KN un Tūrisma pārvaldes vadītājai: 

1.1.)Uz kāda likuma panta vai pašvaldības saistošo noteikumu panta ir balstīta nostāja, ka 

jaunieši līdz 18 gadiem nevar piedalīties publiskos pasākumos, kur tiek lietos alkohols ,kuru atnes 

paši apmeklētāji nevis nodrošina pašvaldība? 

 

 

 



2.) Informācija un jautājumi E.Blinovam: 

2.1.)Izvērtējot pārāk lielu daudzumu ar sociālajiem tīkliem ( Maltas kultūras nams; Maltas 

kultūras nams; Maltas pagasts + Rēzeknes novada pašvaldības ), kuriem ir maz sekotāju un visa 

informācija netiek apkopota vienā vietnē . Kas pārvalda sociālos tīklus (facebook) un kādas ir 

iespējas tos centralizēt? 

2.2.)  KN un Tūrisma pārvaldes nostāja, ka uz pasākumiem nevar būt ēdiena. Vai to varētu 

atbalstīt Maltas pagasta apvienība, jo, piemēram, Baltā galdauta svētkos kaut kam uz galdiem 

jābūt? 

2.3.) Vai ir iespējams lielo talku piesaistīt Parku svētkiem augustā un noorganizēt talku 

Rozentovas parkā? Kādas būs vietas, kur iedzīvotāji talkos 2025.gadā? 

 

 

 

8. Par nākamās sēdes datuma un laika noteikšanu. 

 

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs  I. Sorokins izvirza 

priekšlikumu  iedzīvotāju konsultatīvās padomes kārtējo sēdi sasaukt  6.februārī. Konsultatīvās 

padomes locekļi piekrīt piedāvātajam datumam. 

Padome (Igors Sorokins, Valentīna Miklaševiča, Arita Barovska,  Arvīds Anževs, 

Nadežda Dudareva, Margarita Anča) nolemj: 

 

Rēzeknes novada Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes kārtējo sēdi sasaukt   

06.02.2025. 

 

 

Sanāksme beidzas plkst. 18.00 

 

Sēdes vadītāja ____________________________ I.Sorokins 

 

Protokoliste ______________________________M.Anča 


